
 

 

Protokół   Nr   XVIII/19   

z   XVIII   sesji   Rady   Miasta   Piły,   

która   odbyła   się   w   dniu   17   grudnia     2019   r.  

  w   Miejskiej   Sali   Koncertowej   (czas   trwania   godz.:12:00   –21:25)   

Ad   1.   

Sprawy   regulaminowe.  

Obrady   XVIII   sesji   Rady   Miasta   Piły   otworzyła    Maria   Kubica   ,   Przewodnicząca   Rady   Miasta   Piły  

Przewodnicząca  Rady odczytała  tekst  w  sprawie  obowiązku  informacyjnego  dotyczącego  ochrony           

danych  osobowych  „W  związku  z  faktem,  że  podczas  transmisji  i  utrwalania  -  za  pomocą  urządzeń                

rejestrujących  -  obrazu  i  dźwięku  obrad  sesji  Rady  Miasta  Piły  ma  miejsce  przetwarzanie  danych               

osobowych  osób  uczestniczących  w  obradach  sesji,  w  postaci  ich  wizerunku,  barwy  głosu  i  innych               

danych  ujawnionych  przez  rozmówców,  uprzejmie  informuję,  że  obowiązek  informacyjny  wobec  tych            

osób   spełniany   jest   poprzez:  

wyemitowanie   przed   rozpoczęciem   każdej   sesji   Rady   Miasta   Piły   planszy   z   treścią   klauzuli  

obowiązku   informacyjnego,  

wywieszenie   treści   klauzuli   obowiązku   informacyjnego   na   drzwiach   wejściowych   lokalu,   w  

którym   odbywają   się   obrady   sesji   Rady   Miasta   Piły.  

Proszę,   aby   każda   osoba   zainteresowana   udziałem   w   obradach   sesji   Rady   Miasta   Piły  

zapoznała   się   z   treścią   informacji.  

Szanowni  Państwo,  w  imieniu  swoim  oraz  pań  i  panów  radnych  witam  przybyłych  na  naszą  sesję                
gości.  

Witam    Piotra   Głowskiego,    Prezydenta   Miasta   Piły  
Witam   Arkadiusza   Kubicha   Wicestarostę   Pilskiego  

witam   Krzysztofa   Szewca,   Zastępcę   Prezydenta   Miasta   Piły,   

Witam   Beatę   Dudzińską,   Zastępcę   Prezydenta   Miasta   Piły,  

Wiatam   Adama   Bogrycewicza   Radnego   Województwa   Wielkopolskiego,   

Witam   Stefana   Piechockiego   Radnego   Rady   Powiatu   w   Pile,  

Witam   Romana   Szarzyńskiego,   Sekretarza   Gminy   Piła,  

Witam   Ewelinę   Ślugajską,   Skarbnik   Gminy   Piła   Piły,  

Witam   Przewodniczących   Rad   i   Zarządów   Osiedli    

Witam  panie  i  panów  dyrektorów  gminnych  jednostek  organizacyjnych  oraz  przedstawicieli           

pilskich   mediów   i   wszystkich   państwa,   którzy   nas   oglądają   za   ich   pośrednictwem.  

 

 



 

 

 

 

Przewodnicząca  stwierdziła,  że  na  sali  jest  quorum  -  obecnych  było  21  radnych  (nieobecna  była               

radna  Kama  Frąckowska-Pilarska  oraz  radny  Grzegorz  Płachta)  pozwalające  na  podejmowanie           

prawomocnych   uchwał   .  

Kapituła  Zarządu  Rejonowego  PCK  w  Pile  przyznała  dr  Piotrowi  Głowskiemu  Prezydentowi  Miasta  Piła              

medal   okolicznościowy   z   okazji   100   lecia   PCK.  

Prezes   Zarządu   PCK    w   Pile   Mirosław   Belca    zabrał   głos.  
 

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   5:40   do   11:26  

 

Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta  poinformowała,  że  zgodnie  z  pismem            

Przewodniczącej  Komisji  Skarg  Wniosków  i  Petycji  z  dnia  12  grudnia  2019  r.  prosi  o  wprowadzenie  do                 

porządku  obrad  dzisiejszej  sesji  w  punkcie  w  punkcie  ,,23”   projektu  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w                

sprawie   rozpatrzenia   wniosku   mieszkańca   gminy   Piła   -   druk   nr   285.  

 

W  związku  z  brakiem  chętnych  do  dyskusji  Przewodnicząca  Rady  poddała  pod  głosowanie             

wprowadzenie   do   porządku   obrad   w   punkcie   23.  

Punkty   od   numeru   23   do   26   otrzymują   numerację   od   24   do   27.  

 

Rada   przyjęła   zmianę   do   porządku   obrad   jednomyślnie.   (głosowało   19   radnych)  

Maria   Kubica   -   przewodnicząca   Rady   Miasta   Piły    poprosiła     wiceprzewodniczącego   Rady   Miasta  

Piły   Kazimierza   Sulimę   o   odczytanie   informacji   w   sprawie   protokołu   z   XVII   sesji   Rady   Miasta   Piły.  

 
Kazimierz  Sulima  -  wiceprzewodniczący  Rady  Miasta  Piły  odczytał  informację  w  sprawie            

protokołu  z  XVII  sesji  Rady  Miasta  Piły  i  postawił  wniosek  o  przyjęcie  protokołu  z  XVII  sesji  Rady                  

Miasta   Piły   bez   odczytania.  

W  związku  z  brakiem  chętnych  do  dyskusji Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta  Piły               

poddała  pod  głosowanie  wniosek  wiceprzewodniczącego  Kazimierza  Sulimę  o  przyjęcie  protokołu  z            

XVII   sesji   Rady   Miasta   Piły   bez   odczytania.  

 

Rada   przyjęła   wniosek    jednomyślnie.   (głosowało   20    radnych)  

 

 

 

 

 



Porządek   obrad  
1. Sprawy   regulaminowe.   
2. Informacja  Przewodniczącej  Rady  Miasta  Piły  o  podejmowanych  działaniach  pomiędzy  XVII  a            

XVIII   sesją   Rady   Miasta   Piły.   Druk   nr   262  
3. Sprawozdanie  Prezydenta  Miasta  Piły  z  prac  Prezydenta  Miasta  Piły  w  okresie            

międzysesyjnym,  zwłaszcza  z  wykonania  uchwał  Rady  Miasta  Piły . druk  nr  263.  Autopoprawka            
druk   nr   281  

4. Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Miasta  Piły  na              
lata   2020-2029   -    druk   nr   260.  

        4a.   Autopoprawka   do   projektu   uchwały   Rady   Miasta   Piły   w   sprawie   Wieloletniej   Prognozy  
Finansowej   Miasta   Piły   na   lata   2020-2029   -    druk   nr   280 .  

5. Projekt   uchwały   Rady   Miasta   Piły   w   sprawie   uchwały   budżetowej   na   2020   rok   -    druk   nr   259.   
        5a.   Autopoprawka   do   projektu   uchwały   Rady   Miasta   Piły   w   sprawie   uchwały   budżetowej  

na   2020   rok        -    druk   nr   279 .  
6. Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zaciągnięcie            

długoterminowych   pożyczek   -    druk   nr   270.  
7. Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  zmiany  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Miasta             

Piły   na   lata   2019-2029.   -    druk   nr   282.    Autopoprawka   -   druk   nr   286.  
8. Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  zmiany  uchwały  budżetowej  na  2019  rok.  - druk                

nr   283.    Autopoprawka   -   druk   nr   286  
9. Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  wyrażenia  woli  udzielenia  pomocy  rzeczowej             

przez  Gminę  Piła  na  rzecz  Samorządu  Województwa  Wielkopolskiego  w  2020  roku  - druk  nr               
271.  

10. Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  zmieniający  Uchwałę  Nr  XX/247/04  Rady  Miasta  Piły  z              
dnia  27  kwietnia  2004  r.  w  sprawie  ustalenia  wysokości  stawek  opłat  za  zajęcie  pasa               
drogowego   dróg   gminnych   na   terenie   miasta   Piły.   -     druk   nr   272.  

11. Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  Gminnego  Programu  Profilaktyki  i            
Rozwiązywania   Problemów   Alkoholowych   w   Pile   na   rok   2020   -     druk   nr   267.  

12. Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  likwidacji  jednostki  budżetowej  Ośrodek            
Profilaktyki   i   Rozwiązywania   Problemów   Alkoholowych   w   Pile   -    druk   nr   273.  

13. Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  planu  dofinansowania  form  doskonalenia            
zawodowego  nauczycieli  zatrudnionych  w  szkołach  i  przedszkolach,  dla  których  organem           
prowadzącym   jest   Gmina   Piła   w   2020   r.,   -    druk   nr   274.  

14. Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  miejscowego            
planu  zagospodarowania  przestrzennego  miasta  Piły  w  rejonie  ulicy  Jastrzębiej  i  rzeki  Gwdy.             
- druk   nr   268.  

15. Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  miejscowego            
planu   zagospodarowania   przestrzennego   miasta   Piły   -   Kamienna   2   -    druk   nr   269.  

16. Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  przekazania  do  Wojewódzkiego  Sądu            
Administracyjnego  w  Poznaniu  skargi  Stowarzyszenia  Kulturowego  "Orzeł"  w  sprawie          
uchylenia  ustaleń  miejscowych  planów  zagospodarowania  przestrzennego  miasta  Piły.  - druk          
nr   284.  

17. Projekt   uchwały   Rady   Miasta   Piły   w   sprawie   uchylenia   w   części   uchwały   Nr   XVII/181/19   z  
dnia   26   listopada   2019   r.   w   sprawie   wyrażenia   zgody   na   wynajęcie   i   wydzierżawienie  
nieruchomości   oraz   odstąpienie   od   obowiązku   przetargowego   trybu   zawarcia   umów.    -    druk   nr  
275.  

18. Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  wynajęcie  i             
wydzierżawienie  nieruchomości  oraz  odstąpienie  od  obowiązku  przetargowego  trybu  zawarcia          
umów.   -    druk   nr   276.  

19. Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  odstąpienie  od             
obowiązku   przetargowego   trybu   zawarcia   umów   najmu   i   dzierżawy.   -    druk   nr   277.  

20. Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  planu  pracy  Rady  Miasta  Piły  na  2020  rok.  -                 
druk   nr   264.  

21. Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  zatwierdzenia  planu  pracy  Komisji  Rewizyjnej             
Rady   Miasta   Piły   na   2020   rok.   -     druk   nr   265.  

22. Sprawozdanie  z  działalności  Komisji  Skarg,  Wniosków  i  Petycji  Rady  Miasta  Piły  za  2019  r.               
- druk   nr   278.  

23.Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  rozpatrzenia  wniosku  mieszkańca  gminy  Piła.             
Druk   nr   285  

24. Przedłożenie   planów   pracy   stałych   Komisji   Rady   Miasta   Piły.  
25. Informacja   w   sprawie   interpelacji   i   zapytań.   -     druk   nr   266.  
26. Wolne   głosy,   wnioski   i   informacje.  
27. Zamknięcie   obrad.  
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Ad.   2   

Informacja  Przewodniczącej  Rady  Miasta  Piły  o  podejmowanych  działaniach  pomiędzy          

XVII   a   XVIII   sesją   Rady   Miasta   Piły.  

Przewodnicząca  Rady  Miasta  Maria  Kubica  zapytała,  czy  są  pytania  do  przedstawionej            

informacji?  

Przewodnicząca   Rady   Miasta   Maria   Kubica    zabrała   głos.  
Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   18:34   do   19:23  

Radni   nie   zadawali   pytań.  

Informacja   stanowi   załącznik   do   niniejszego   protokołu.  

 
Ad .   3   

Sprawozdanie   Prezydenta   Miasta   Piły   z   prac   Prezydenta   Miasta   Piły   w   okresie   międzysesyjnym,  

zwłaszcza   z   wykonania   uchwał   Rady   Miasta   Piły.  

Przewodnicząca  Rady  Miasta  Maria  Kubica  zapytała,  czy  są  uwagi  do  przedstawionego            
sprawozdania?  
 
dr   Piotr   Głowski   -   Prezydent   Miasta   Piły    zabrał   głos.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   20:06   do   01:03:29  

 

Radny   Tomasz   Jopek    zabrał   głos.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   1:04:08   do   01:05:27  

 

Radny   Tomasz   Słoboda    zabrał   głos.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   1:05:37   do   01:05:59  

 

Radny   Mieczysław   Karpiński    zabrał   głos.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   1:06:08   do   01:10:10  

 

Radna   Magdalena   Pabich    zabrała   głos.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   1:10:24   do   01:11:43  

 

dr   Piotr   Głowski   -   Prezydent   Miasta   Piły    zabrał   głos.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   1:11:52   do   01:28:06  

 

Radna   Emilia   Piechocka    zabrała   głos.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   1:28:13   do   01:28:57  

 



 

Radna   Maria   Miler    zabrała   głos.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   1:29:06   do   1:29:29  

 

Radny   Tomasz   Jopek    zabrał   głos.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   1:29:36   do   01:30:30  

 

   Radny   Mieczysław   Karpiński    zabrał   głos.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   1:30:36   do   01:32:15  

 

Radny   Tomasz   Słoboda    zabrał   głos.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   1:32:27   do   01:33:37  

 

Radna   Emilia   Piechocka    zabrała   głos.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   1:33:44   do   01:34:00  

 

dr   Piotr   Głowski   -   Prezydent   Miasta   Piły    zabrał   głos.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   1:34:23   do   01:42:21  

 

Radny   Tomasz   Jopek    zabrał   głos.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   1:42:27   do   01:43:07  

 

dr   Piotr   Głowski   -   Prezydent   Miasta   Piły    zabrał   głos.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   1:43:18   do   01:46:07  

 

Radny   Tomasz   Jopek    zabrał   głos.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   1:46:10   do   01:46:43  

 

Sprawozdanie    stanowi   załącznik   do   niniejszego   protokołu.  

 

Ad   4.   

Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Miasta  Piły             

na   lata   2020-2029.  

 

Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Miasta  Piły  na  lata               

2020   -   2029.   w   imieniu   Prezydenta   przedstawiła    Ewelina   Ślugajska   -   skarbnik   Miasta   Piły.  

 

II   CZĘŚĆ   ZAPISU   WIDEO  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   0:14   do   1:10:22  



 

 

 

 

Radna   Maria   Miler    zabrała   głos.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   1:29:06   do   1:29:29  

 

Maria   Kubica   -   przewodnicząca   Rady   Miasta    zabrała   głos.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   1:29:06   do   1:29:29  

 

Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta poprosiła  Lucjana  Szutkowskiego     -            

przewodniczącego   Komisji   Budżetu   i   Rozwoju   Miasta   o   przedstawienie   opinii   w   tej   w   tej   sprawie.  

Lucjan  Szutkowski  -  przewodniczący  Komisji  Budżetu  i  Rozwoju  Miasta  poinformował,  że            

komisja   zaopiniowała   ww.   projekt   uchwały   pozytywnie.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   1:10:37   do   1:15:39  

 

Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta poprosiła Marka  Andruszkiewicza  -             

przewodniczącego    Gospodarki   Miejskiej    o   przedstawienie   opinii   w   tej   w   tej   sprawie.  

Marek  Andruszkiewicz- wiceprzewodniczący  Gospodarki  Miejskiej  poinformował,  że  komisja         

zaopiniowała  ww.  projekt  uchwały  pozytywnie  w  pełnym  składzie  osobowym.  (6  głosów „ za”,             

1   radny   wstrzymał   się   od   głosowania)  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   1:16:15   do   1:19:41  

 

Maria  Kubica-  przewodnicząca  Rady  Miasta poprosiła  przewodniczącego  Komisji  Spraw          

Społecznych   Włodzimierza   Bystrzyckiego   o   przedstawienie   opinii   w   tej   sprawie.  

Przewodniczący  Komisji  Spraw  Społecznych  Włodzimierz  Bystrzycki poinformował,  że         

komisja   przyjęła   projekt   uchwały   większością   głosów.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   1:19:57   do   1:20:04  

 

Radna   Maria   Miller    zabrała   głos.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   1:20:21   do   1:26:27  
 

Radny   Mieczysław   Karpiński    zabrał   głos.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   1:26:36   do   1:33:31  

 

Radny   Marek   Toboła    zabrał   głos.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   01:33:38   do   10:36:24  

 

   Radny   Tomasz   Słoboda    zabrał   głos.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   1:36:36   do   1:38:03  

 



 

 

 

 

Głos   w   sprawie   zabrał    Radny   Lucjan   Szutkowski.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   1:38:10   do   1:45:12  
 
Radna   Maria   Miller    zabrała   głos.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   1:45:19   do   1:47:53  

 

Radny   Mieczysław   Karpiński    zabrał   głos.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   1:47:58   do   1:49:51  

 

Radna   Zdzisława   Karpińska    zabrała   głos.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   1:50:00   do   1:53:27  

 

Radny   Grzegorz   Sulima    zabrał   głos.  

  Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   1:53:35   do   1:54:56  

   Ewelina   Ślugajska   skarbnik   Gminy   Piły    zabrała   głos.  

  Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   1:55:44   do   1:54:56  

Maria   Kubica   -   przewodnicząca   Rady   Miasta    zabrała   głos.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   1:56:21   do   1:56:28  

 

Radna   Maria   Miller    zabrała   głos.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   1:56:32   do   1:57:06  

 
Maria   Kubica   -   przewodnicząca   Rady   Miasta    zabrała   głos.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   1:57:10   do   1:58:08  

 

Iwona   Kruk    -mecenas    zabrała   głos.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   1:58:11   do   1:58:41  

 

Maria   Kubica   -   przewodnicząca   Rady   Miasta    zabrała   głos.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   1:58:41   do   1:59:25  

Wniosek   formalny   Radnego    Grzegorza   Sulimy.   

W    sprawie   zamknięcia   dyskusji.  

Rada  podjęła  wniosek  wynikiem  głosowania:  12  radnych „ za”,  6  radnych „ przeciw  ”,  2              

radnych    „ wstrzymujących   się”     (głosowało   20   radnych)  

Rada  podjęła  uchwałę  z  autopoprawkę  wynikiem  głosowania:  14  radnych „ za,  7            

„ wstrzymujących   się”   (głosowało   20   radnych)  



 

 

 

 

 

Uchwała   stanowi   załącznik   do   niniejszego   protokołu.  

Maria   Kubica   -   przewodnicząca   Rady   Miasta    -    ogłosiła   30   minutową   przerwę   w   obradach.  

Po   przerwie     Maria   Kubica   -   przewodnicząca   Rady   Miasta    wznowiła   obrady.  
 
 
Ad   5.   
Projekt   uchwały   Rady   Miasta   Piły   w   sprawie   uchwały   budżetowej   na   2020   rok    z   autopoprawką.  

 

Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  zmiany  uchwały  budżetowej  na  2020  rok    w  imieniu                

Prezydenta   przedstawiła    Ewelina   Ślugajska,   skarbnik   Gminy   Piła.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   2:05:11   do   2:05:45  

 

Maria  Kubica  przewodnicząca  Rady  Miasta poprosiła  o  opinię Lucjana  Szutkowskiego           

 przewodniczącego   Komisji   Budżetu   i   Rozwoju   Miasta.  

Lucjan  Szutkowski  - przewodniczący  Komisji  Budżetu  i  Rozwoju  Miasta poinformował,  że            

komisja   zaopiniowała   ww.   projekt   uchwały    pozytywnie.(4    „ za”,   2    „ wstrzymujące”)  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   2:05:54   do   2:06:27  

 

Maria  Kubica  przewodnicząca  Rady  Miasta poprosiła  Marka  Andruszkiewicza ,  przewodniczącego           

Gospodarki   Miejskiej   o   przedstawienie   opinii   w   tej   sprawie.  

Marek  Andruszkiewicz , przewodniczący  Gospodarki  Miejskiej  poinformował,  że  komisja          

zaopiniowała   ww.   projekt   uchwały   pozytywnie.   (6    „ za”,   1    „ wstrzymujący”)  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   2:06:36   do   2:06:50  

 

Maria  Kubica  przewodnicząca  Rady  Miasta poprosiła  Przewodniczącego  Komisji  Spraw          

Społecznych   Włodzimierza   Bystrzyckiego   o   przedstawienie   opinii   w   tej   sprawie.  

Włodzimierz  Bystrzycki  przewodniczący  Komisji  Spraw  Społecznych  poinformował,  że         

komisja   przyjęła   projekt   większością   głosów.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   od   02:06:58   do   2:07:10  

 

Radny   Zbigniew   Pyziak    zabrał   głos.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   2:07:35   do   2:11:31  

 

Radna   Maria   Miller    zabrała   głos.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   2:11:41   do   2:12:01  
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Iwona   Kruk   mecenas    zabrała   głos.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   0:01   do   2:22  

 

Radna   Maria   Miller    zabrała   głos.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   2:23   do   3:30  

 

Maria   Kubica   przewodnicząca   Rady   Miasta    zabrała   głos.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   3:35   do   3:46  

 
Radny   Lucjan   Szutkowski    zabrał   głos.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   5:33   do   5:29  

 

Wniosek   formalny    Radnego   Lucjana   Szutkowskiego.   

W   sprawie    odrzucenia   wniosku   Radnej   Marii   Miler.   

Rada   podjęła   wniosek    wynikiem   głosowania:   13   radnych   „za”,   8   „przeciw”,   (głosowało   21  
radnych)  

Uchwała   stanowi   załącznik   do   niniejszego   protokołu.  

dr   Piotr   Głowski   -   Prezydent   Miasta   Piły    zabrał   głos.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   11:22   do   26:42  

 

Radna   Emilia   Piechocka     zabrała   głos.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:od   26:52   do   27:52  

 

Radny   Mieczysław   Karpiński    zabrał   głos.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:od   28:00   do   29:45  

 

Iwona   Kruk   mecenas    zabrała   głos.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:od   30:04   do   30:44  

 

Maria   Kubica   przewodnicząca   Rady   Miasta    zabrała   głos.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   30:50   do   31:03  

 

Iwona   Kruk   mecenas    zabrała   głos.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:od   31:03   do   31:20  

 

dr   Piotr   Głowski   -   Prezydent   Miasta   Piły    zabrał   głos.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:od   32:29   do   34:17  



 

 

 

 

Radny   Marek   Toboła    zabrał   głos.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:od   34:20   do   34:40  

 
Wniosek   formalny   Radnego   Marka   Toboły.  
W   sprawie   zamknięcia   dyskusji    zamknięcia   dyskusji.  
 
Rada   podjęła   wniosek    wynikiem   głosowania:   13   radnych   „za”,   6   radnych   „przeciw”,  
(głosowało   19   radnych)  

 
Autopoprawka Projektu  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  uchwały  budżetowej  na  2020             
rok została  przyjęta  stosunkiem  głosów:  13  radnych  głosowało  „za”,  3  radnych            
„przeciw”,    1   radny   „wstrzymujący   się”.    (głosowało   17   radnych)  

 

Rada   podjęła   uchwałę   z   autopoprawką   wynikiem   głosowania:   13   radnych   „za”   5   radnych  
„przeciw,   2   radnych   „wstrzymujących   się”.    (głosowało   20   radnych)  

 
Uchwała   stanowi   załącznik   do   niniejszego   protokołu.  

 

Radny   Mieczysław   Karpiński    zabrał   głos.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   40:36   do   40:58  

 

Ewelina   Ślugajska   Skarbnik   Miasta   Piły    zabrała   głos.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   41:08   do   41:58  

 
Ad.6  
Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zaciągnięcie  długoterminowych             

pożyczek .   

 

Projekt   uchwały,   w   imieniu   prezydenta   przedstawiła    skarbnik   Gminy   Piła   Ewelina   Ślugajska  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   42:47   do   43:57  

 
Maria  Kubica  przewodnicząca  Rady  Miasta poprosiła  o  opinię  Lucjana  Szutkowskiego           

 przewodniczącego   Komisji   Budżetu   i   Rozwoju   Miasta.  

Lucjan  Szutkowski  -  przewodniczący  Komisji  Budżetu  i  Rozwoju  Miasta  poinformował,  że            

komisja   zaopiniowała   ww.   projekt   uchwały    pozytywnie.(5    „za” ,   1     „ wstrzymujący”)  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   44:04   do   44:23  

 

Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta poprosiła Marka  Andruszkiewicza  -            
przewodniczącego   Gospodarki   Miejskiej     o   przedstawienie   opinii   w   tej   w   tej   sprawie.  

Marek  Andruszkiewicz- wiceprzewodniczący  Gospodarki  Miejskiej  poinformował,  że  komisja         

zaopiniowała   ww.   projekt   uchwały   pozytywnie.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   44:37   do   44:46  

http://bip.pila.pl//cms_inc/cms_pobierz_dokument.php?id=153&dok_id=27667


 

 

 

 

Maria  Kubica-  przewodnicząca  Rady  Miasta poprosiła  przewodniczącego  Komisji  Spraw          

Społecznych   Włodzimierza   Bystrzyckiego     o   przedstawienie   opinii   w   tej   sprawie  

Włodzimierz  Bystrzycki  przewodniczący  Komisji  Spraw  Społecznych poinformował,  że         

komisja   przyjęła   projekt   uchwały   większością   głosów.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   44:50   do   45:01  

 

Radny   Tomasz   Słoboda    zabrał   głos.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   45:17   do   45:29  

 

Ewelina   Ślugajska   Skarbnik   Gminy   Piła    zabrała   głos.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   45:40   do   46:52  

 

Rada   podjęła   uchwałę   bezwzględną   liczbą   głosów:    20   radnych   „za”,   1   radny  
„   wstrzymujący   się“.   (głosowało   21   radnych)  

Uchwała   stanowi   załącznik   do   niniejszego   protokołu.  

   Ad   7.   

Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  zmiany  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Miasta  Piły  na               

lata   2019-2029.  

Projekt   uchwały,   w   imieniu   prezydenta   przedstawi    skarbnik   Gminy   Piła   Ewelina   Ślugajska.  
 

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   48:32   do   51:53  

 

Maria  Kubica  przewodnicząca  Rady  Miasta poprosiła  o  opinię  Lucjana  Szutkowskiego           

 przewodniczącego   Komisji   Budżetu   i   Rozwoju   Miasta.  

Lucjan  Szutkowski  - przewodniczący  Komisji  Budżetu  i  Rozwoju  Miasta  poinformował,  że            

komisja   zaopiniowała   ww.   projekt   uchwały   jednogłośnie   pozytywnie.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   52:08   do   52:30  

 

Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta poprosiła Marka  Andruszkiewicza  -             

przewodniczącego    Gospodarki   Miejskiej    o    przedstawienie   opinii   w   tej   w   tej   sprawie.  

Marek  Andruszkiewicz- wiceprzewodniczący  Gospodarki  Miejskiej  poinformował,  że  komisja         

zaopiniowała   ww.   projekt   uchwały   pozytywnie.   (1   radny   nieobecny,   pozostali   głosowali   „za”)  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   52:37   do   52:50  

 

 



 

 

 

Maria  Kubica-  przewodnicząca  Rady  Miasta poprosiła  przewodniczącego  Komisji  Spraw          

Społecznych   Włodzimierza   Bystrzyckiego     o   przedstawienie   opinii   w   tej   sprawie  

 

Włodzimierz  Bystrzycki  przewodniczący  Komisji  Spraw  Społecznych poinformował,  że         

komisja   przyjęła   projekt   uchwały   większością   głosów   przy   2    głosach   „wstrzymujących   się”.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   52:55   do   53:04  

 

Radny   Tomasz   Słoboda    zabrał   głos.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   53:14   do   53:30  

 

Ewelina   Ślugajska   Skarbnik   Miasta   Piły    zabrała   głos.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   53:35   do   54:50  

 

Rada   podjęła   uchwałę   z   autopoprawką   bezwzględną   liczbą   głosów:    20   radnych   „za”,   1  
radny   „wstrzymujący   się”.   (głosowało   21   radnych)  

Uchwała   stanowi   załącznik   do   niniejszego   protokołu.  

Ad   8.   

Projekt   uchwały   Rady   Miasta   Piły   w   sprawie   zmiany   uchwały   budżetowej   na   2019   rok   

Projekt   uchwały,   w   imieniu   prezydenta   przedstawi    skarbnik   Gminy   Piła   Ewelina   Ślugajska.  
 

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   56:28   do   53:04  

 

Maria  Kubica  przewodnicząca  Rady  Miasta poprosiła  o  opinię  Lucjana  Szutkowskiego           

 przewodniczącego   Komisji   Budżetu   i   Rozwoju   Miasta.  

Lucjan  Szutkowski  - przewodniczący  Komisji  Budżetu  i  Rozwoju  Miasta  poinformował,  że            

komisja   zaopiniowała   ww.   projekt   uchwały   jednogłośnie   pozytywnie.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   59:04   do   59:22  

 
Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta poprosiła Marka  Andruszkiewicza  -             

przewodniczącego    Gospodarki   Miejskiej    o   przedstawienie   opinii   w   tej   w   tej   sprawie.  

Marek  Andruszkiewicz- wiceprzewodniczący  Gospodarki  Miejskiej  poinformował,  że  komisja         

zaopiniowała   ww.   projekt   uchwały   pozytywnie.   (6   „za”,   1   radny   nieobecny)  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   59:30   do   59:49  

 

 

 

 



 

 

 

 

Maria  Kubica-  przewodnicząca  Rady  Miasta poprosiła  przewodniczącego  Komisji  Spraw          

Społecznych   Włodzimierza   Bystrzyckiego     o   przedstawienie   opinii   w   tej   sprawie.  

Włodzimierz  Bystrzycki  przewodniczący  Komisji  Spraw  Społecznych poinformował,  że         

komisja   przyjęła   projekt   uchwały   większością   głosów.   (7   głosów    „za”   3   głosy,   „wstrzymujące   ”)  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   59:58   do   1:00:04  

 

 

Radna   Maria   Miler    zabrała   głos.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   1:00:13   do   1:00:58  

 

Radny   Lucjan   Szutkowski    zabrał   głos.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   1:01:12   do   1:01:28  

 

Rada   podjęła   uchwałę   z   autopoprawką   bezwzględną   liczbą   głosów:    17   radnych   „za”,   4  
radnych   „wstrzymujących   się”    (głosowało   21   radnych)  

Uchwała   stanowi   załącznik   do   niniejszego   protokołu.  

Ad   9.   

Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  wyrażenia  woli  udzielenia  pomocy  rzeczowej  przez              

Gminę   Piła   na   rzecz   Samorządu   Województwa   Wielkopolskiego   w   2020   roku   .  

Projekt  uchwały,  w  imieniu  prezydenta  przedstawił, dyrektor  Zarządu  Dróg  i  Zieleni  w  Pile              
Miron   Tadych.  
 

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   1:03:24   do   1:04:48  

 

Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta poprosiła Marka  Andruszkiewicza  -            

przewodniczącego   Gospodarki   Miejskiej     o   przedstawienie   opinii   w   tej   w   tej   sprawie.  

Marek  Andruszkiewicz- wiceprzewodniczący  Gospodarki  Miejskiej  poinformował,  że  komisja         

zaopiniowała   ww.   projekt   uchwały   pozytywnie.   (5   „za”,   1   „przeciw”   ,   1   radny   nieobecny)  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   1:05:31   do   1:05:20  

 

Radna   Maria   Miler    zabrała   głos.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   1:05:32   do   1:05:41  

 

Radny   Mieczysław   Karpiński    zabrał   głos.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   1:05:49   do   1:07:33  

 



 

 

 

 

Dyrektor   Zarządu   Dróg   i   Zieleni   w   Pile    Miron   Tadych    zabrał   głos.  
Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   1:07:50   do   1:09:31  

 

Rada   podjęła   uchwałę   bezwzględną   liczbą   głosów:    16   radnych   „za”   ,1   radny    „przeciw”,   3  
radnych   „wstrzymujących”   (głosowało   20   radnych)  

Uchwała   stanowi   załącznik   do   niniejszego   protokołu.  

 

Ad   10.  

Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  zmieniający  Uchwałę  Nr  XX/247/04  Rady  Miasta  Piły  z  dnia  27                

kwietnia  2004  r.  w  sprawie  ustalenia  wysokości  stawek  opłat  za  zajęcie  pasa  drogowego  dróg               

gminnych   na   terenie   miasta   Piły.  

Projekt  uchwały,  w  imieniu  prezydenta  przedstawił, dyrektor  Zarządu  Dróg  i  Zieleni  w  Pile              

Miron   Tadych.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   1:11:45   do   1:13:06  

 

Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta poprosiła Marka  Andruszkiewicza  -            
przewodniczącego   Gospodarki   Miejskiej     o   przedstawienie   opinii   w   tej   w   tej   sprawie.  

Marek  Andruszkiewicz- wiceprzewodniczący  Gospodarki  Miejskiej  poinformował,  że  komisja         

zaopiniowała   ww.   projekt   uchwały   pozytywnie.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   1:13:10   do   1:13:39  

 

Radna   Maria   Miler    zabrała   głos.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   1:13:50   do   1:14:02  

Dyrektor   Zarządu   Dróg   i   Zieleni   w   Pile    Miron   Tadych    zabrał   głos.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   1:14:20   do   1:15:29  

 

Rada   podjęła   uchwałę   bezwzględną   liczbą   głosów:    20   radnych   „za”,   1   radny  
„przeciw”(głosowało   21   radnych)  

Uchwała   stanowi   załącznik   do   niniejszego   protokołu.  

Ad   11.   

Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  Gminnego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania             

Problemów   Alkoholowych   w   Pile   na   rok   2020.,  

Projekt  uchwały,  w  imieniu  prezydenta  przedstawił, zastępca  dyrektora  wydziału  Gospodarki           

Komunalnej   i   Mieszkaniowej   Olga   Wilczewska.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   1:17:43   do   1:20:10  



 

Maria  Kubica-  przewodnicząca  Rady  Miasta poprosiła przewodniczącego  Komisji  Spraw          

Społecznych     Włodzimierza   Bystrzyckiego    o   przedstawienie   opinii   w   tej   sprawie.  

Włodzimierz  Bystrzycki  przewodniczący  Komisji  Spraw  Społecznych poinformował,  że         

komisja   przyjęła   projekt   uchwały   większością   głosów.   (6   „za”   4   „wstrzymujących”)  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   1:20:19   do   1:25:03  

 

Radna   Maria   Miler    zabrała   głos.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   1:25:19   do   1:26:08  

 

Radny   Mieczysław   Karpiński    zabrał   głos.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   1:26:17   do   1:27:17  

 

Radny   Zbigniew   Pyziak    zabrał   głos.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   1:27:27   do   1:29:39  

 

Radna   Gabriela   Milska    zabrała   głos.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   1:29:50   do   1:31:31  

 

Radna   Maria   Miler    zabrała   głos.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   1:31:49   do   1:32:26  

 

Z-ca   dyrektora   Gospodarki   Komunalnej   i   Mieszkaniowej    Olga   Wilczewska    zabrała   głos.  
 

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   1:32:37   do   1:33:23  

 

Radny   Mieczysław   Karpiński    zabrał   głos.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   1:33:32   do   1:34:09  

 

Włodzimierz   Bystrzycki    zabrał   głos.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   1:34:20   do   1:35:30  

 

Radna   Maria   Miler    zabrała   głos.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   1:35:38   do   1:36:10  

Z-ca   dyrektora   wydziału   Gospodarki   Komunalnej   i   Mieszkaniowej    Olga   Wilczewska    zabrała   głos.  
 

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   1:36:16   do   1:36:23  

 



 

 

Rada   podjęła   uchwałę   bezwzględną   liczbą   głosów:    18   radnych   „za”,   3   radnych  
„wstrzymujących   się”.   (głosowało   21   radnych)  

Uchwała   stanowi   załącznik   do   niniejszego   protokołu.  

Ad   12.   

Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  likwidacji  jednostki  budżetowej  Ośrodek  Profilaktyki  i              

Rozwiązywania   Problemów   Alkoholowych   w   Pile.  

Projekt  uchwały,  w  imieniu  prezydenta  przedstawił dyrektor  wydziału  Spraw  Obywatelskich           

i   Społecznych   Mariola   Chełminiak.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   1:38:23   do   1:40:45  

 

Maria  Kubica-  przewodnicząca  Rady  Miasta poprosiła  przewodniczącego  Komisji  Spraw          

Społecznych   Włodzimierza   Bystrzyckiego     o   przedstawienie   opinii   w   tej   sprawie.  

Włodzimierz  Bystrzycki  przewodniczący  Komisji  Spraw  Społecznych poinformował,  że         

komisja  nie  zaakceptowała  projektu  uchwały  (4  głosy  „za”,  5  głosów  „przeciw”,  1  głos              

„wstrzymujący”)  

 

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   1:40:55   do   2:02:57   

 

IV   CZĘŚĆ   NAGRANIA   WIDEO  

   Radna   Emilia   Piechocka    zabrała   głos.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   0:15   do   1:15  

 

Radny   Tomasz   Słoboda    zabrał   głos.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   1:19   do   2:58  

 

Radny   Tomasz   Jopek    zabrał   głos.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   3:04   do   3:54  

 

Radny   Mieczysław   Karpińśki    zabrał   głos.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   4:05   do   5:44  

 

Radna   Maria   Miler    zabrała   głos.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   6:03   do   12:24  

 

Radna   Gabriela   Milska     zabrał   głos.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   12:30   do   14:23  



 

 

 

 

 

dr      Piotr   Głowski   Prezydent   Miasta   Piły    zabrał   głos.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   14:32   do   24:17  

 

 

Radna   Magdalena   Pabich    zabrała   głos.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   24:26   do   24:52  

 

Radny   Tomasz   Słoboda    zabrał   głos.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   25:06   do   25:21  

 

dr      Piotr   Głowski   Prezydent   Miasta   Piły    zabrał   głos.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   25:32   do   25:48  

 

Radny      Kazimierz   Sulima    zabrał   głos.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   25:57   do   27:54  

 

Wniosek   formalny    Radnego   Kazimierza   Sulimy.  

W   sprawie   zamknięcia   dyskusji.  

  Rada   podjęła   wniosek    wynikiem   głosowania:   13   radnych   „za,   6   radnych   „przeciw”,  
1   radny   „wstrzymujący   się”    (głosowało   20   radnych)  

 
Rada   podjęła   uchwałę   wynikiem   głosowania:   11   radnych   „za”,   9   radnych    „przeciw”,  
(głosowało   20   radnych)  

Uchwała   stanowi   załącznik   do   niniejszego   protokołu.  

Radny   Sławomir   Wegner    zabrał   głos.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   30:56   do   31:11  

 

Wniosek   formalny    Radnego   Sławomira   Wegnera  

W   sprawie   Reasumpcji   głosowania .  

Rada   podjęła   wniosek    wynikiem   głosowania:   18   radnych   „za”,    1   radny    „wstrzymujący  
się”    (głosowało   19   radnych)  

Rada   podjęła   uchwałę   wynikiem   głosowania:   12   radnych   „za”,   9   radnych   „przeciw”,  
(głosowało   21   radnych)  

Uchwała   stanowi   załącznik   do   niniejszego   protokołu.  

 

 

 



 

 

 

Ad   13.   

Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  planu  dofinansowania  form  doskonalenia  zawodowego             

nauczycieli  zatrudnionych  w  szkołach  i  przedszkolach,  dla  których  organem  prowadzącym  jest  Gmina             

Piła   w   2020   r.  

Projekt  uchwały,  w  imieniu  prezydenta  przedstawił  - dyrektor  wydziału  Oświaty,  Kultury  i             

Sportu   Sebastian   Dzikowski  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   35:00   do   36:33  

 

Maria  Kubica-  przewodnicząca  Rady  Miasta poprosiła przewodniczącego  Komisji  Spraw          

Społecznych     Włodzimierza   Bystrzyckiego    o   przedstawienie   opinii   w   tej   sprawie.  

Włodzimierz  Bystrzycki  przewodniczący  Komisji  Spraw  Społecznych poinformował,  że         

komisja   przyjęła   projekt   uchwały   jednogłośnie.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   36:40   do   36:44  

 

Radna   Maria   Miler    zabrał   głos.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   36:57   do   37:04  

D yrektor   wydziału   Oświaty,   Kultury   i   Sportu   Sebastian   Dzikowski    zabrał   głos.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   37:14   do   37:19  

 

Rada   podjęła   uchwałę   bezwzględną   liczbą   głosów:    20   radnych   „za”,   (głosowało   20  
radnych)  

 

Uchwała   stanowi   załącznik   do   niniejszego   protokołu.  

Ad   14 .   

Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  miejscowego  planu             

zagospodarowania   przestrzennego   miasta   Piły   w   rejonie   ulicy   Jastrzębiej   i   rzeki   Gwdy.   

Projekt  uchwały,  w  imieniu  prezydenta  przedstawiła, dyrektor  Miejskiej  Pracowni          

Urbanistycznej   Iwona   Wojtecka.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   39:18   do   40:33  

 

Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta poprosiła Marka  Andruszkiewicza  -             
przewodniczącego   Gospodarki   Miejskiej     o   przedstawienie   opinii   w   tej   w   tej   sprawie.  

Marek  Andruszkiewicz- wiceprzewodniczący  Gospodarki  Miejskiej  poinformował,  że  komisja         

zaopiniowała   ww.   projekt   uchwały   jednomyślnie   pozytywnie.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   40:51   do   41:37  

 

Maria  Kubica  przewodnicząca  Rady  Miasta poprosiła  o  opinię  Wiolettę  Stalęgę           



 

 

 wiceprzewodniczącą   Komisji   Budżetu   i   Rozwoju   Miasta.  

Wioletta  Stalęga  -    wiceprzewodnicząca  Komisji  Budżetu  i  Rozwoju  Miasta  poinformowała,           

że   komisja   zaopiniowała   ww.   projekt   uchwały   bez   głosowania.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   42:03   do   42:12  

 

Rada   podjęła   uchwałę   jednomyślną    liczbą   głosów:    18   radnych   „za”,    (głosowało   18  
radnych)  

Uchwała   stanowi   załącznik   do   niniejszego   protokołu.  

Ad   15.   

Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  miejscowego  planu             

zagospodarowania   przestrzennego   miasta   Piły   -   Kamienna   2   .  

Projekt  uchwały,  w  imieniu  prezydenta  przedstawiła, dyrektor  Miejskiej  Pracowni          

Urbanistycznej   Iwona   Wojtecka.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   44:09   do   45:12  

 

Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta poprosiła Marka  Andruszkiewicza  -            
przewodniczącego   Gospodarki   Miejskiej   o   przedstawienie   opinii   w   tej   w   tej   sprawie.  

Marek  Andruszkiewicz- wiceprzewodniczący  Gospodarki  Miejskiej  poinformował,  że  komisja         

zaopiniowała  ww.  projekt  uchwały  jednomyślnie  pozytywnie.(4  głosy „ za”,  2 „ przeciw”,  1  radny             

nieobecny)  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   45:34   do   45:50  

 

Maria  Kubica  przewodnicząca  Rady  Miasta poprosiła  o  opinię  Wiolettę  Stalęgę           

 wiceprzewodniczącą   Komisji   Budżetu   i   Rozwoju   Miasta.  

Wioletta  Stalęga  -    wiceprzewodnicząca  Komisji  Budżetu  i  Rozwoju  Miasta  poinformowała,           

że   komisja   zaopiniowała   ww.   projekt   uchwały   bez   głosowania.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   46:04   do   46:18  

 

Radny   Mieczysław   Karpiński    zabrał   głos.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   46:32   do   48:15  

D yrektor   Miejskiej   Pracowni   Urbanistycznej   Iwona   Wojtecka    zabrała   głos.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   48:25   do   50:00  

Radny   Mieczysław   Karpiński    zabrał   głos.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   50:07   do   50:30  

Dyrektor   Miejskiej   Pracowni   Urbanistycznej   Iwona   Wojtecka    zabrała   głos.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   50:36   do   50:53  

 



 

 

 

 

 

 

Rada   podjęła   uchwałę   jednomyślną    liczbą   głosów:    17   radnych   „za”,   2   radnych    „przeciw”  
(głosowało   19   radnych)  

 

Uchwała   stanowi   załącznik   do   niniejszego   protokołu.  

 

Ad   16.   

Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  przekazania  do  Wojewódzkiego  Sądu  Administracyjnego             

w  Poznaniu  skargi  Stowarzyszenia  Kulturowego  ,,Orzeł"  w  sprawie  uchylenia  ustaleń  miejscowych            

planów   zagospodarowania   przestrzennego   miasta   Piły.  

Projekt  uchwały,  w  imieniu  prezydenta  przedstawiła, dyrektor  Miejskiej  Pracowni          

Urbanistycznej   Iwona   Wojtecka.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   52:58   do   45:12  

 

Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta poprosiła Marka  Andruszkiewicza  -            
przewodniczącego   Gospodarki   Miejskiej   o   przedstawienie   opinii   w   tej   w   tej   sprawie.  

Marek  Andruszkiewicz- wiceprzewodniczący  Gospodarki  Miejskiej  poinformował,  że  komisja         

zaopiniowała   ww.   projekt   uchwały   jednomyślnie   pozytywnie.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   54:01   do   54:14  

 

Maria  Kubica  przewodnicząca  Rady  Miasta poprosiła  o  opinię  Wiolettę  Stalęgę           

 wiceprzewodniczącą   Komisji   Budżetu   i   Rozwoju   Miasta.  

Wioleta  Stalęga  -   wiceprzewodnicząca  Komisji  Budżetu  i  Rozwoju  Miasta  poinformowała,  że            

komisja   zaopiniowała   ww.   projekt   uchwały   bez   głosowania.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   54:31   do   54:48  

Rada   podjęła   uchwałę   jednomyślną    liczbą   głosów:    20   radnych   „za”,   (głosowało   20  
radnych)  

Uchwała   stanowi   załącznik   do   niniejszego   protokołu.  

Ad   17.   

Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  uchylenia  w  części  uchwały  Nr  XVII/181/19  Rady  Miasta                

Piły  z  dnia  26  listopada  2019  r.  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  wynajęcie  i  wydzierżawienie                

nieruchomości   oraz   odstąpienie   od   obowiązku   przetargowego   trybu   zawarcia   umów.  

Projekt  uchwały,  w  imieniu  prezydenta  przedstawiła dyrektor  wydziału  Gospodarki          

Nieruchomościami   Monika   Łukomska.  

 
Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   57:11   do   57:54  

 

Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta poprosiła Marka  Andruszkiewicza  -            



 

 

 

przewodniczącego   Gospodarki   Miejskiej   o   przedstawienie   opinii   w   tej   w   tej   sprawie.  

Marek  Andruszkiewicz- wiceprzewodniczący  Gospodarki  Miejskiej  poinformował,  że  komisja         

zaopiniowała   ww.   projekt   uchwały   pozytywnie.   (6   za,   1   radny   nieobecny)  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   58:04   do   58:19  

 
Maria  Kubica-  przewodnicząca  Rady  Miasta poprosiła przewodniczącego  Komisji  Spraw          

Społecznych   Włodzimierza   Bystrzyckiego    o   przedstawienie   opinii   w   tej   sprawie.  

Włodzimierz  Bystrzycki  przewodniczący  Komisji  Spraw  Społecznych poinformował,  że         

komisja   przyjęła   projekt   uchwały   jednogłośnie.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   58:29   do   58:33  

 

Maria  Kubica  przewodnicząca  Rady  Miasta poprosiła  o  opinię  Lucjana  Szutkowskiego           

 przewodniczącego   Komisji   Budżetu   i   Rozwoju   Miasta.  

Lucjan  Szutkowski  -  przewodniczący  Komisji  Budżetu  i  Rozwoju  Miasta  poinformował,  że            

komisja   zaopiniowała   ww.   projekt   uchwały   bez   głosowania.  

 

Rada   podjęła   uchwałę   jednomyślnie   liczbą   głosów:    19   radnych   „za”   (głosowało   19  
radnych)  

Uchwała   stanowi   załącznik   do   niniejszego   protokołu.  

Ad   18.   

Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  wynajęcie  i  wydzierżawienie              

nieruchomości   oraz   odstąpienie   od   obowiązku   przetargowego   trybu   zawarcia   umów.   

Projekt  uchwały,  w  imieniu  prezydenta  przedstawiła dyrektor  wydziału  Gospodarki          

Nieruchomościami   Monika   Łukomska.  

 

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   1:01:08   do   1:03:38  

 
Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta poprosiła  Marka  Andruszkiewicza  -           
przewodniczącego   Gospodarki   Miejskiej     o   przedstawienie   opinii   w   tej   w   tej   sprawie.  

Marek  Andruszkiewicz- wiceprzewodniczący  Gospodarki  Miejskiej  poinformował,  że  komisja         

zaopiniowała   ww.   projekt   uchwały   pozytywnie.   (5   radnych    „ za”,   2   radnych   nieobecnych)  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   1:03:45   30   do   1:04:28  

 

Rada   podjęła   uchwałę   jednomyślnie.   19   radnych   „za”.   (głosowało   19   radnych)  

Uchwała   stanowi   załącznik   do   niniejszego   protokołu.  

Ad   19.   

Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  odstąpienie  od  obowiązku              



 

 

 

 

przetargowego   trybu   zawarcia   umów   najmu   i   dzierżawy.  

Projekt  uchwały,  w  imieniu  prezydenta  przedstawiła dyrektor  wydziału  Gospodarki          

Nieruchomościami   Monika   Łukomska.  

 
Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   1:06:30   do   1:06:57  

 
Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta poprosiła Marka  Andruszkiewicza  -            
przewodniczącego    Gospodarki   Miejskiej    o   przedstawienie   opinii   w   tej   w   tej   sprawie.  

Marek  Andruszkiewicz- wiceprzewodniczący  Gospodarki  Miejskiej  poinformował,  że  komisja         

zaopiniowała   ww.   projekt   uchwały   jednogłośnie   pozytywnie.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   1:07:04   30   do   1:07:22  

 

Rada   podjęła   uchwałę   jednomyślnie.   18   radnych   „za”.   (głosowało   18   radnych)  

 

Ad   20.   

Projekt   uchwały   Rady   Miasta   Piły   w   sprawie   planu   pracy   Rady   Miasta   Piły   na   2020   rok.  

Projekt   przedstawiła    Maria   Kubica    przewodnicząca   Rady   Miasta   Piły.   

 
Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   1:09:00   do   1:10:05  

 

Maria  Kubica  przewodnicząca  Rady  Miasta poprosiła  o  opinię  Lucjana  Szutkowskiego           

 przewodniczącego   Komisji   Budżetu   i   Rozwoju   Miasta.  

Lucjan  Szutkowski  - przewodniczący  Komisji  Budżetu  i  Rozwoju  Miasta  poinformował,  że            

komisja   zaopiniowała   ww.   projekt   uchwały   jednogłośnie   pozytywnie   zaopiniowany.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   1:10:08   do   1:10:29  

 

Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta poprosiła Marka  Andruszkiewicza  -            
przewodniczącego   Gospodarki   Miejskiej     o   przedstawienie   opinii   w   tej   w   tej   sprawie.  

Marek  Andruszkiewicz- wiceprzewodniczący  Gospodarki  Miejskiej  poinformował,  że  komisja         

zaopiniowała   ww.   projekt   uchwały   pozytywnie.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   1:10:39   do   1:10:50  

 
Maria  Kubica-  przewodnicząca  Rady  Miasta poprosiła przewodniczącego  Komisji  Spraw          

Społecznych   Włodzimierza   Bystrzyckiego    o   przedstawienie   opinii   w   tej   sprawie.  

Włodzimierz  Bystrzycki  przewodniczący  Komisji  Spraw  Społecznych poinformował,  że         

komisja   przyjęła   projekt   uchwały   jednogłośnie.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   1:10:56   do   1:13:49  

 



 

 

Radny   Zbigniew   Pyziak    zabrał   głos.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   1:11:19   do   1:11:57  

 

Ewelina   Ślugajska   skarbnik   Gminy    Piła     zabrała   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   1:12:06   do   1:11:57  

 

V   CZĘŚĆ   ZAPISU   WIDEO  

W niosek   formalny     Radnego   Zbigniewa   Pyziaka  

W   sprawie   przełożenia   sesji   z   22   grudnia   2020   roku   na   15   grudnia   2020   roku.  

 

Radni  podjęli  wniosek  wynikiem  głosowania 6  radnych  „za”,  14  radnych  „przeciw”.            

(głosowało   20   radnych)wniosek   odrzucony.  

 

Rada   podjęła   uchwałę   jednomyślnie   liczbą   głosów:    20   radnych   „za”,   (głosowało   20  
radnych)  

Uchwała   stanowi   załącznik   do   niniejszego   protokołu.  

Ad   21.   

Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  zatwierdzenia  planu  pracy  Komisji  Rewizyjnej  Rady              

Miasta   Piły   na   2020   rok.  

Projekt   uchwały    przedstawił    Ryszard   Małecki     przewodniczący   Komisji   Rewizyjnej.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   3:09   do   5:46  

 

Maria  Kubica  przewodnicząca  Rady  Miasta poprosiła  o  opinię  Lucjana  Szutkowskiego           

przewodniczącego   Komisji   Budżetu   i   Rozwoju   Miasta.  

Lucjan  Szutkowski  - przewodniczący  Komisji  Budżetu  i  Rozwoju  Miasta poinformował,           

że   komisja   zapoznała   się   z   przedłożonym   planem    komisji.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   5:57   do   6:13  

Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta poprosiła Marka  Andruszkiewicza  -            
przewodniczącego   Gospodarki   Miejskiej   o   przedstawienie   opinii   w   tej   w   tej   sprawie.  

Marek  Andruszkiewicz- wiceprzewodniczący  Gospodarki  Miejskiej  poinformował,  że  komisja         

nie   wniosła   zastrzeżeń    do   planu.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   6:20   do   6:26  

Maria  Kubica-  przewodnicząca  Rady  Miasta poprosiła  przewodniczącego  Komisji  Spraw          

Społecznych   Włodzimierza   Bystrzyckiego    o   przedstawienie   opinii   w   tej   sprawie.  

Włodzimierz  Bystrzycki  przewodniczący  Komisji  Spraw  Społecznych poinformował,  że         

komisja   przyjęła   projekt   uchwały   pozytywnie   bez   głosowania.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   6:34   do   6:36  



 

 

 

 

Rada   podjęła   uchwałę   jednomyślnie   liczbą   głosów:    19   radnych   „za”.   (głosowało   19  
radnych)  

Uchwała   stanowi   załącznik   do   niniejszego   protokołu.  

Maria   Kubica-   przewodnicząca   Rady   Miasta     ogłosiła   10   minutową   przerwę.  

Wznowienie   obrad   

 

Ad   22.  

  Sprawozdanie   z   działalności   Komisji   Skarg,   Wniosków   i   Petycji   Rady   Miasta   Piły    za   2019   rok.  

Sprawozdanie  przedstawiła Wioletta  Stalęga  przewodnicząca  Komisji  Skarg,  Wniosków  i          

Petycji.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   9:31   do   10:47  
 

Maria  Kubica-  przewodnicząca  Rady  Miasta poprosiła  przewodniczącego  Komisji  Spraw          

Społecznych   Włodzimierza   Bystrzyckiego     o   przedstawienie   opinii   w   tej   sprawie.  

Włodzimierz  Bystrzycki  przewodniczący  Komisji  Spraw  Społecznych komisja  przyjęła         

sprawozdanie    pozytywnie   bez   głosowania.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   11:02   do   11:11  

 
Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta poprosiła Marka  Andruszkiewicza  -            
przewodniczącego   Gospodarki   Miejskiej     o   przedstawienie   opinii   w   tej   w   tej   sprawie.  

Marek  Andruszkiewicz- wiceprzewodniczący  Gospodarki  Miejskiej  poinformował,  że  komisja         

przyjęła   sprawozdanie    pozytywnie   bez   głosowania.  

 

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   11:22   do   11:28  

Ad   23.   

Projekt   uchwały   Rady   Miasta   Piły   w   sprawie   rozpatrzenia   wniosku   mieszkańca   gminy   Piła.  

Projekt  uchwały  przedstawiła Wioletta  Stalęga  przewodnicząca  Komisji  Skarg,  Wniosków  i           

Petycji.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   12:11   do   13:21  

 

Wnioskodawca    zabrał   głos.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   14:11   do   15:17  

Rada   podjęła   uchwałę   większością   głosów:    18   radnych   „za”,   2   radnych    „przeciw”.  
(głosowało   20)  

Uchwała   stanowi   załącznik   do   niniejszego   protokołu.  



 

Ad   24.   

Przedłożenie   planów   pracy   stałych   Komisji   Rady   Miasta   Piły   na   2020   rok.  

 
Maria  Kubica  przewodnicząca  Rady  Miasta poprosiła  przewodniczących  stałych  komisji  rady           

o   przedstawienie   planów   pracy   na   2020   rok.  

 

Maria  Kubica  przewodnicząca  Rady  Miasta poprosiła  o  przedstawienie  planu  pracy  komisji  na             

2020   rok     Lucjana   Szutkowskiego    przewodniczącego   Komisji   Budżetu   i   Rozwoju   Miasta.  

Lucjan  Szutkowski  -  przewodniczący  Komisji  Budżetu  i  Rozwoju  Miasta  przedstawił  plan  pracy             

komisji    na   2020   rok.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   17:34   do   19:36  

 

Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta poprosiła Marka  Andruszkiewicza  -            

przewodniczącego   Gospodarki   Miejskiej   o   przedstawienie   przedstawienie   planu    pracy   na   2020   rok.  

Marek  Andruszkiewicz- wiceprzewodniczący  Gospodarki  Miejskiej  przedstawił  plan  pracy         

komisji    na   2020   rok.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   19:45   do   22:34  

 

Maria  Kubica-  przewodnicząca  Rady  Miasta poprosiła  przewodniczącego  Komisji  Spraw          

Społecznych   Włodzimierza   Bystrzyckiego    o   przedstawienie   planu    pracy   komisji   na   2020   rok.  

Włodzimierz  Bystrzycki  przewodniczący  Komisji  Spraw  Społecznych przedstawił  plan  pracy          

komisji    na   2020   rok.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   22:44   do   24:22  

 

  Plany   pracy   komisji   stanowią   załącznik   protokołu.  

 

Ad   25.   

Informacja   w   sprawie   interpelacji   i   zapytań.  

Interpelacje   i   zapytania   w   okresie    od   15   listopada   2019   r.   do   5   grudnia   2019   r .   złożyli   radni:   

Interpelacje   złożyło   dwoje   radnych.   

Tomasz   Jopek,  

Emilia   Piechocka.  

Interpelacje  wraz  z  udzielonymi  odpowiedziami  dostępne  są  na  stronie  internetowej           

www.bip.pila.pl     w   zakładce   Rada   Miasta   Piły.  

 

 

http://www.bip.pila.pl/
http://www.bip.pila.pl/


 

Radna   Emilia   Piechocka    zabrała   głos.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   25:30   do   27:33  

 

   Radny   Tomasz   Jopek    zabrał   głos.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   27:42   do   29:42  

 

Krzysztof   Szewc   zastępca   Prezydenta   Miasta   Piły    zabrał   głos.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   29:57   do   31:02  

 

Informacja   w   sprawie   interpelacji   i   zapytań    stanowi   załącznik   protokołu.  

Ad   26.   

Wolne   głosy,   wnioski   i   informacje  
 

Krzysztof   Szewc   zastępca   Prezydenta   Miasta   Piły    zabrał   głos.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   31:20   do   31:57  

 
Romuald    Burczyk   Prezes   Zarządu    zabrał   głos.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   32:17   do   43:33  

 

Radny   Marek   Toboła    zabrał   głos.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   43:47   do   45:02  

 
Radny   Tomasz   Jopek    zabrał   głos.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   45:10   do   52:24  

 

Radny   Mieczysław   Karpiński    zabrał   głos.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   52:41   do   54:36  

 

Radny   Tomasz   Słoboda    zabrał   głos.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   54:45   do   55:45  

 

Radna   Gabriela   Milska    zabrała   głos.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   55:55   do   58:02  

 

Radny   Lucjan   Szutkowski    zabrał   głos.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   58:12   do   59:40  

 



 

Krzysztof   Szewc   zastępca   Prezydenta   Miasta   Piły    zabrał   głos.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   59:50   do   1:03:40  

 

Radna   Wioletta   Stalęga    zabrała   głos.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   1:03:48   do   1:06:13  

 

Radny   Tomasz   Jopek    zabrał   głos.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   1:06:22   do   1:07:05  

 

Radna   Emilia   Piechocka    zabrała   głos.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   1:07:11   do   1:07:25  

 

Radna   Gabriela   Milska    zabrała   głos.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   1:07:36   do   1:08:17  

 

Radny   Sławomir   Wegner    zabrał   głos.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   1:08:23   do   1:08:52  

 

Radny   Sławomir   Wegner    zabrał   głos.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   1:08:23   do   1:08:52  

 

Maria   Kubica   -   przewodnicząca   Rady   Miasta    zabrała   głos.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   1:08:56   do   1:09:44  

 

Ad   27.   

Zamknięcie   obrad.  

 
W  związku  z  wyczerpaniem  porządku  obrad  Maria  Kubica,  przewodnicząca  Rady  Miasta  Piły             

zakończyła   obrady   XVIII   sesji   Rady   Miasta   Piły.   

 
Protokół   Sporządziła  Przewodnicząca    Rady   Miasta   Piły  

   Edyta   Wasielewska                                                                    Maria   Kubica   
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